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►32 0 vůni stáda 
a zdravém rozumu

Člověk je tvor společenský, ale někdy si tím škodí.
Jak moc se chceme přizpůsobit okolí a proč se 

v davu chováme jinak? „Nejčastěji se okolím nechá 
ovlivnit ten, kdo si nedá práci zjistit, co je sám zač,“ 
vysvětluje terapeut MUDr. Pavel Špatenka, proč se 

staráme hlavně o to, jak vypadáme navenek.

▲ 20 Havlovi guláš, 
Klausovi něco lehčího
Dlouholetý bývalý kapitán českého 
národního týmu kuchařů Jiří Král 
působil i na Pražském hradě. Jaká jídla 
měli nejraději čeští prezidenti Václav 
Havel a Václav Klaus? Proč si americký 
prezident George Bush ml. musel připíjet 
limonádou? A jak těžké bylo nasytit 
Putinovu ochranku?
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a také inspirovali, vynalézali a objevovali. Zametli 
kolikrát s mnohem početnějším nepřítelem a báli se jen

vropa. V bitvách byli nelítostní 
a mnohdy neporazitelní. Podnikali velkolepá tažení 

obyvatele děsili i fascinovali. Zabíjeli, plenili, dobývali
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▼ 40 Ekzémy, vyrážky 
a nové léčebné postupy
Dávno už to nejsou jen úlevné masti či pudry, které 
pacientům dříve „pouze“ pomáhaly zmírnit projevy 
jejich chronických kožních obtíží. Moderní medicína 
dnes umí nabídnout cílené léky, jež mnohé kožní potíže 
v podstatě potlačí. O tom hovoří dermatolog doc. MUDr. 
Filip Rob, Ph.D. .
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Slavíme 
český film

▲ 56 Čechy jsou milá, ale ospalá země
Jeden z nej osobitějších režisérů současné české kinematografie.
Možná je to i tím, že od roku 2003 žije v Paříži, a tak české 
problémy a společnost vidí z nadhledu. Po dvou filmech o našem 
soužití s romskou menšinou teď přišel Petr Václav se snímkem 
II Boemo.


